
                                                  

JEGYZŐKÖNYV

Készült  Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselőtestületének  2011.  október  25-én 
16.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről. 

Jelen vannak:

Márok Csaba polgármester
Cseke Ottó alpolgármester
Bán Balázs képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Masinka Csabáné képviselő
Sóki László képviselő
Dr. Woth László címzetes főjegyző

Meghívottként jelen van:
Schmidt Zoltán ügyvezető igazgató 
Dél-Mezőföldi Víziközmű Üzemeltető Kft 

Márok  Csaba polgármester  köszönti  a  megjelenteket,  megállapítja,  hogy  a  testület  7  fővel 
határozatképes. Javasolja, a kiküldött meghívóban szereplő napirendi pont elfogadását. 

A képviselőtestület a napirendekre tett ajánlást 7 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta

Napirend: 

1.) Csatorna üzemeltetéssel kapcsolatos feladatok

Egyebek
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Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  amint  ismeretes,  a  Dél-Mezőföldi  Víziközmű 
Üzemeltető Kt.-vel üzemeltetjük az I. ütemes csatornarendszerünket. Az elmúlt időszakban nem 
fogadott el a testület díjemelést, így Mezőfalván 495 Ft/m3 a díj, a többi településen 513 Ft/m3 
Célszerű  megbeszélést  tartani,  mely  után  készüljön  olyan  előterjesztés,  amit  a  testület  el  tud 
fogadni.  Az  Üzemeltetési  Szerződésben  szerepel,  hogy  rekonstrukciós  tervet  kell  a  kft.-nek 
készítenie,  május  31-ig,  amit  a  testületnek  jóvá  kell  hagyni.  A  rekonstrukciós  terv  alapján 
beszámolót  kell  készíteni,  melyet  a  képviselőtestület  elfogad  és  az  üzemeltető  ez  alapján 
számlázhat

Az üzemeltetési, a haszonbérleti díj úgy változik, ahogyan a szolgáltatási díjszázalék. Esetünkben 
ez komoly gondot okoz, mivel egységes a rendszer, így nem kezeli a megállapodás azt, hogy 
településenként díjeltérés legyen. Szükséges a szolgáltatási díj egységesítése. Az üzemeltető nem 
számolt  el  az  előző  évi  50.-Ft-okkal,  mivel  az  önkormányzatnak  is  rendeznie  kellene  a 
díjkülönbözetet.  Volt egy ülés a PORR Konzorciummal az I. ütemben 2010-ben még az előző 
képviselőtestületek  együttesen  fogadták  el  a  PORR  Konzorciummal  kötendő  megállapodást 
Nagyvenyimen.  A megállapodás  azért  született,  hogy az önkormányzatok ne  hívják  le  a  100 
millió Ft-os bankgaranciát, inkább a kivitelező konzorcium elvégzi a megállapodásban rögzített 
feladatokat.  Része  volt  ennek  az  egyeztetésnek  a  Mezőfalvi  nyomóvezeték  hosszabbítása  is, 
azonban erre mindösszesen 10 millió Ft marad a megállapodásban, melyet az ügyvezető az anyag 
megvásárlására és a tervezésre költött. 

Schmidt  Zoltán ügyvezető  igazgató  köszönti  a  testületet.  Elmondja,  hogy  a  bankgarancia 
lehívása miatt tárgyaltak a PORR Konzorciummal, kimutatták a négy településen a hibákat. A 
kompromisszum nehezen született meg. Ismerteti, hogy mi került kijavításra a négy településen. 
Felmerült, hogy a konzorcium ad 10 millió Ft-ot, nincs több, ezért ezt ki kell pótolni valamilyen 
arányban. 16 millió Ft kellene, de honnan lesz erre pénz. Ki száll bele és milyen arányban? Ez 
Nagyvenyimet  érinti  inkább,  de a többi településnek is  be kell  szállnia  valamilyen  arányban, 
mivel ez a beruházás is része az I. ütem lezárásának. 

Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  természetesen  a  tulajdonjogot  a  megvalósítás 
százalékában kell  biztosítani  a településeknek,  viszont  a rendszer üzemeltetésével  kapcsolatos 
költségeket Mezőfalvának kell állni. 

Sóki László képviselő szerint megvan, hogy hová mit kell beépíteni. Úgy gondolja, hogy a már 
megtermelt pénzből ezt meg kell építeni, hogy jól működjön a rendszer, ebben legyen mindenki 
részes, mindenki fizessen.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy közös szakasznak kell tekinteni a Nagyvenyimi  K1-
átemelőtől  a Dunaújvárosig terjedő  szakaszt.
 
Schmidt Zoltán ügyvezető igazgató szerint az alapján lesz szétosztva a költség, hogy ki mennyi 
szennyvizet bocsát ki, ezt kell a testületeknek elfogadni. 
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Márok Csaba polgármester úgy gondolja, hogy köbméter arányos elosztás igazságosabb, mivel 
köbméter termeli meg az 50 Ft-ot, az 5 Ft-ot és az 1.600.000 Ft-ot is.  A szennyvízdíjról kell még  
beszélni. 

Schmidt Zoltán ügyvezető igazgató nem tud most a díjról semmit mondani, erre nem készült. 
Azt  látja,  hogy  áremelések  lesznek,  valamilyen  szintű  emelés  lesz.  A  díjra  vonatkozóan 
november  15-e  körül  tud  mondani  valamit,  akkorra  részletesen  kidolgozza,  hogy  milyen 
költségek voltak és milyenek lesznek jövőre. Ez után lehet megmondani az áremelés mértékét. 
Kb. 4-5 %-os emelésre gondol.  Új Víziközmű törvény készül, bizonyos fogyasztói létszámot el 
kell  érni  szolgáltatóként,  30-40  szolgáltatót  képzelnek  el  a  döntéshozók,  ez  megyénkét  2-3 
szolgáltatót  jelent.  A Duna mentén  szolgáltatási  egységet  szeretnének,  ezt  Paks  irányításával 
próbálják létrehozni.

Dr. Woth László címzetes főjegyző elmondja, hogy Mezőfalva vízműve 2012-ben felszabadul, 
de a csatorna szolgáltatásában Dunaújvárossal együtt maradunk. 

Márok Csaba polgármester szerint a csatornadíj  530/m3 Ft körül lesz. Meg kellene nézni az 
üzemeletetési szerződést, amit pontosítani kell az pontosítsuk. Kérdés, hogy a vagyonbiztosítást 
kell-e évente megkötni. Az 1.600.000 Ft-ra való rendelkezést is meg kell nézni, mivel itt  is a 
rossz  fogalmazásból  eredően  az  üzemeltetőnek  pluszfizetési  kötelezettsége  lenne.  Kéri,  hogy 
készítsenek elő olyan előterjesztést,  amiben a díjak 2011. évi meghatározásában pontos képet 
kapnak a képviselőtestületek.  
Kérdezi a képviselőtestületet, hogy elfogadják-e a tájékoztatást. 

A Képviselőtestület a tájékoztatást egyhangúlag elfogadta. 

Egyebek:

Márok  Csaba polgármester  határozati  javaslatot  ismertet,  melyben  a  rendőrség  részére  a 
túlmunkájukért havi 50 ezer Ft-ot (összesen 200.000 Ft-ot) adna az önkormányzat. Volt már ilyen 
támogatás  2009-ben.  A  rendőrök  elfogták  a  szőlőhegyi  sorozatbetörőket,  akik  több 
bűncselekményt  is  elismertek.  Munkájukért  elismerést  érdemelnek,  a  Kapitány  úrral  úgy 
gondolták,  hogy  állománygyűlésen  egy-egy  ajándékkosarat  kellene  átadni.  Kéri,  hogy  aki 
egyetért a határozati javaslattal, szavazzon.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának
90/2011. (X.25.) számú képviselő-testületi határozata

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselőtestülete  a  település  közbiztonsági 
helyzetének javítása érdekében a rendőrök túlmunkájához való hozzájárulás címen havi 
50. 000 Ft-ot utal át 2011. október 1-jétől 2012. január 31-ig a Fejér Megyei Rendőr 
Főkapitányság számlájára. A túlmunka Mezőfalva közigazgatási területére értendő.  

A  képviselőtestület  megbízza  a  polgármestert  az  erre  vonatkozó  megállapodás 
megkötésére. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
              Határidő: Azonnal
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Márok  Csaba polgármester  tájékoztatja  a  képviselőtestületet  a  művelődési  ház  építésének 
jelenlegi állásáról. Mint ahogy azt ők is láthatják, az építkezést határidőre nem sikerült bejfejezni 
a  kivitelezőnek.  A  Jegyző  úrral  hivatalosan  írásban  felszólítottuk  a  kivitelező  céget,  hogy 
tájékoztassunk bennünket a beruházás átadásának időpontjára, amit a mai napig nem tett meg. 

A képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette. 

Dr.  Woth  László címzetes  főjegyző  tájékoztatja  a  testületet  arról,  hogy  Honvédelmi 
Minisztérium Társadalmi Kapcsolatok és Hadisírgondozó Hivatala válaszolt írásos kérdésünkre 
és tájékoztatott arról, hogy lehetőség van a II. Világháborús Emlékművek és hadisírok központi 
helyekről való áttelepítésére, erre azonban szigorú feltételek vonatkoznak. Egyetértésre kell jutni 
az emlékmű és a hadisírok újonnan kijelölt helyéről, melyet természetesen a kezdeményezőnek 
kell  biztosítani,  valamint  az  összes,  a  területen  lévő  emberi  maradványt  exhumáltatni  kell. 
Úgyszintén  a  kezdeményező  költségére.  Jelenleg  tájékozódunk  a  költségek  nagyságáról,  és 
amennyiben használható információval rendelkezünk, jelezni fogjuk a képviselőtestület részére. 

A képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette. 

Bán Balázs képviselő kérdést tett fel, hogy mi az oka annak, hogy Mezőfalván halványabban 
világít a közvilágítás, mint Nagyvenyimen. Másik kérdése a Dréta Antal szoborra vonatkozik, 
melyre nem érkezett meg az egymillió forintos állami támogatás.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy jelenleg nincs arra semmilyen lakossági bejelentése, 
hogy a közvilágítás minősége csökkent volna az elmúlt időszakban, azonban azt tudni kell, hogy 
a  gyalogosátkelő  helyek  megvilágítása  a  törvényben  meghatározottak  szerint  sárga  fénnyel 
történik.  A Dréta Antal szobor mögött magasodó fal, mely az eredeti terv része, még nem készült 
el, a kerítés elbontásra kerül annak érdekében, hogy közterületté váljon a hely, ezért nem lehet 
befejezettnek mondani. 

Más megtárgyalandó ügy nem lévén Márok Csaba polgármester az ülést bezárta.

K.m.f.

Dr. Woth László Márok Csaba
címzetes főjegyző polgármester
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